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havia présentât aquesta institució referent a les 
mesures de seguretat contra el robo que creia ne
cessària adoptar i que han arribat a un acord a 
base de qué la Cooperativa pagui totes les des
poses que aixô representará. Se’n pren nota i s’a- 
prova Tactuat pel Dr. Sellas.

Passa a tractara-se de la próxima Assemblea i 
es procedeix a l ’estudi dels assumptes que queda
ren pendents en *la darrera sessió.

Es tracta de la proposició de la Secció Comar
cal de Barcelona referent a la reglamentado dels 
serveis mèdics en els Hospitals i es passa a la dis- 
cussió de la’rticulat d’aquesta proposició.

Tntervenen els Drs. Fornells, Trias, Corachan, 
Peyri, Coll i, després d’una amplia deliberació, 
s’aprova el dictamen del Conseil que será publicat 
al Butlletí com a informe a la proposició.

Es passa a tractar de la proposició del Dr. Fer
nández Pellicer proposant un reglament de caixa 
d’atur forçôs i s ’acorda informar, després d’un 
ampli canvi d’impressions en el sentit que havent- 
hi actualment un reglament aprovat per l ’Assem
blea de 'l’any 1931 i un projecte del Conseil des
tinant una quantitat per a nutrir el fons d’aques- 
ta caixa és suficient de moment per a iniciar el 
funcionament daquest servei i adquirir lexpe- 
riència necessària per a completar-ho i perfeccio- 
nar-lo ja  sigui adoptant, llavors, el reglament del 
Dr. Fernández Pellicer o el que es cregui més 
convenient en aquest moment segons les dificul
táis que en la práctica s'hagin tingut que resoldre 
per al bon funcionament d’aquest servei d’una na
turalesa tan delicada i tan perillosa.

Acabat els assumptes de l’Assemblea, la presi- 
dència dona compte d’una comunicació del Dr. Vi- 
la i Abadal oferint els serveis de la Ràdio Asso
ciano per a divulgar l’obra del Sindicat per mitjà 
de conferències. S ’acorda agrair aquest oferiment 
però es considera que no és oportú fer-ne us de 
moment.

A  proposta del Dr. Coll, s ’acorda repartir a tots 
els senyors Consellers una relació nominai de tot 
el personal del Sindicat amb el sou i càrrec i fent 
constar les variacions que haurà d’haver-hi si s’a- 
prova el projecte de nova organització de serveis 
que presenta el Conseil a l ’Assemblea.

E l Dr. Monné demana si la proposició que va 
fer la Secció Comarcal de Tarragona per no es
ser suficientment articulada no podrà èsser pre
sentada a l’Assemblea. La presidència li aclareix

que aquesta proposició ja consta entre els extrems 
de l’Ordre del Dia de l’Assemblea.

I sense altre assumpte s’aixeca la sessió a les 
quatre hores i 45 minuts del dia segiient de co- 
mençada.

I sense altre assumpte s’aixeca la sessió a les 
quatre hores i 45 minuts del dia segiient de co- 
mençada.

Acta nüm. 363
Sessió del 8 de juny del 1933

Assisteixen el Drs. Moli, F"ornells, Baarrufet, 
Bordalba, Coll, Corachan, Fontbona, Gonzalez, 
Lucaya, Mestre Puig, Mestres Miquel, Monné, 
Peyri, Sellas i Trias.

Han excusât la seva no assistència els doctors 
Cuffi, Soler Daniel, Sureda i Sancho.

Presideix el Dr. Moli i actua de Secretari el 
Dr. Fornells.
El senyor Président dona compte d’haver-se re

but oficialment de l ’Ajuntament de Barcelona l’a- 
cord establint la forma de nomenament dels tribu- 
nals per a les oposicions a les places de mctges 
d’aquell organisme el qual acord és absolutament 
de conformitat a la solució que propugnaven les 
entitats mèdiques. A  continuació el senyor Prési
dent explica la forma com es. desenrotllen les opo
sicions que actualment hi havia convocades que 
han quedat fin sara totalment desertes i en conse- 
qiiència seran convocades de nou per l’A j unta
meli t.

Es pren nota amb satisfaccio del document re
but i de les gestions que ha explicat la presi
dència.

Passa a tractar-se dels diversos serveis del Sin
dicat.

Caixa de Beneficència.— S ’acorda concedir les 
segiients altes de soci :
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Entitats d’Assegurances sobre la salut.— !
Dr. Peyri dóna compte de què després d’haver 
acabat les reunions que es celebraren amb els re
présentants de totes les entitats mèdiques, cossos 
facultatius, Revistes professionals, etc., es pot do
nar per enllestida la tasca de la ponèneia corres-


